

# خصم يصل إلى

# 10%

مع بطاقات بنك الرياض VISA الائتمانية  
لدى Preferred Hotels & Resorts

الرمز الترويجي MKTVWO

هامش الربح يبدأ من 29.8%

يمكن لسعر المنتج / الخدمة التأثير بالتغيرات في سعر صرف العملات الأجنبية

يسري العرض للحجوزات حتى 2024/12/31 وللإقامات حتى 2025/05/31

تطبق الشروط والأحكام بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

8001242225



## VISA

Preferred  
HOTELS & RESORTS

## الشروط والأحكام:

- تتحمل Preferred Hotels & Resorts وحدها المسؤولية عن هذا العرض.
- هذا العرض حصري لحاملي بطاقات Visa ويتضمن خصمًا بنسبة 10% على أفضل الأسعار المتاحة بالإضافة إلى وجبة إفطار مجانية لشخصين.
- جميع الأسعار للغرفة الواحدة ولليلة الواحدة، ولا يمكن دمجها مع أي عروض ترويجية أو برامج أخرى؛ قد تنطبق بعض القيود، مثل الحد الأدنى للإقامات وتواريخ حظر العروض.
- يسري العرض للحجوزات حتى 2024/12/31 وللإقامات حتى 2025/05/31
- الأسعار سارية في الفنادق المشاركة فقط، وفقًا للتوافر وقد تتغير دون إشعار.
- يجب حجز سعر الغرفة ودفعه ببطاقة Visa.
- يجب على حامل البطاقة حجز رمز السعر MKTVWO لتلقي هذا العرض الخاص.
- العرض قابل للتغيير ويعتمد على شروط وأحكام التاجر الفردي.
- يعتبر العرض ملغي عند يحظره أو تقييده من القانون.
- العرض ساري فقط عند الدفع ببطاقة Visa سارية.
- يجب أن يكون عمر العميل 18 سنة على الأقل
- للإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للتمويل الشخصي [انقر هنا](#).

## Terms and Conditions:

- Preferred Hotels & Resorts is solely responsible for this offer.
- This offer is exclusive to Visa cardholders and includes 10% off best available rates plus complimentary breakfast for two.
- All rates are per room, per night and not combinable with any other promotions or programs; some restrictions, such as minimum stays and blackout dates may apply.
- Offer valid for bookings until 31/12/2024 and for stays until 31/03/2025
- Rates are valid at participating hotels only, subject to availability and may change without notice.
- Room rate must be booked and paid for with a Visa card.
- Cardholder must book rate code MKTVWO to receive this special offer.
- Offer subject to change and is based on individual merchant's terms and conditions.
- Void where prohibited or restricted by law.
- Offer valid only when paid for with a valid Visa card.
- Any taxes are the sole responsibility of the purchaser.
- The customer must be 18 years old and above.
- For disclosure of the annual percentage rate for credit cards credit card APR disclosure [click here](#)